

Canadian Counsellor
 Conseiller Canadien
 1982, Vol. 17, No. 1, 3

EDITOR'S NOTE

In the 1982 April issue of the *Canadian Counsellor* (p. 139), the authors stated that it was their understanding that the counselling program at Simon Fraser University was planning to seek certification through ACES.

During the summer, the Editor received a letter from Dr. B.A. Hiebert, Coordinator for the counselling program at Simon Fraser, asking for a rectification of the above mentioned statement.

I am pleased to publish, hereafter, the correction I received from Dr. V. Peavy and which reads as follows:

Subsequent to the publication of our article, "Guidelines for counsellor education in Canada" (*Canadian Counsellor*, 1982, 16, 135-143), Dr. B.A. Hiebert, Coordinator for Graduate Program in Counselling at Simon Fraser University, has informed me that at present they have no plans to seek certification through ACES.

/NOTE DU REDACTEUR EN CHEF

Dans le numéro d'avril 1982 du *Conseiller Canadien* (p. 148), il est fait mention que l'Université Simon Fraser projette de demander l'accréditation de son programme de counselling auprès de ACES.

Au cours de l'été, le Rédacteur en chef a reçu une lettre du Dr B.A. Hiebert, Coordonnateur du programme de counselling à Simon Fraser, lui demandant d'apporter une rectification à cet énoncé.

Il me fait plaisir de reproduire ici une traduction de la lettre du Dr V. Peavy qui se lit comme suit:

Subséquemment à la publication de notre article (traduit) sous le titre de "Jalons pour la formation des conseillers au Canada" (*Conseiller Canadien*, 1982, 16, 144-152), le Dr B.A. Hiebert, Coordonnateur du programme d'études supérieures en counselling à l'Université Simon Fraser, m'informe qu'ils ne projettent pas présentement de demander l'accréditation du programme auprès de ACES.

Jacques Perron